

TABLE OF CONTENTS 目 录

Comparative Analysis of Proanthocyanidins and Polysaccharides on Wild *Lycium ruthenicum*
(野生黑果枸杞(*Lycium ruthenicum*)原花青素与多糖含量的比较分析研究)

H. J. CHEN, J. W. LIU, Y. M. SHAN, L. J. HE, Y. YANG, Y. ZHENG, J. HOU, Y. ZHOU, L. X. MA.....481

Effects of Different Culture Media on Different Strains of *Ganoderma pseudoferreum*
(不同培养基对橡胶树红根病菌的生长影响)

H. Z. ZHOU, Z. X. LIU, Y. X. QIN.....490

Analysis of Tissue Specific Expression of *SOT* Gene Family in White Pear
(白梨 *SOT* 基因家族成员组织表达特性的分析)

C. Y. YU, C. GU, S. L. ZHANG.....496

Study on the Diversity of Plant Resources of Rhododendron in Wild City of Deyang
(德阳市野生杜鹃花科植物资源多样性研究)

Z. W. LIU, G. WANG, X. G. YU, W. ZHENG.....507

Research on Separation, Purification and Antioxidation of Polyphenols from Pomegranate Peel
(石榴皮多酚的分离纯化及抗氧化性研究)

D. C. HUANG, H. P. QIU, W. LUO, G. Q. XU, Q. L. LIANG, H. M. DENG.....514

Regulation of Plant Growth Regulator on Frost Resistance of Cold Season Turfgrass
(植物生长调节剂对冷季型草坪草抗冻能力的调节作用)

Z. J. GUAN, Y. ZOU, S. N. XU, J. NA.....523

Molecular Cloning and Expression Analysis of *HbPDK* of *Hevea brasiliensis*
(橡胶树丙酮酸脱氢酶激酶基因的克隆与表达分析)

J. H. YANG, X. Y. LONG, Y. X. QIN.....528

Studies on Pollination Characteristics and Breeding System of *Paeonia lactiflora* Pall
(油用芍药的传粉特性及繁育系统研究)

J. GAO, Z. Z. FU, X. Y. DONG, L. M. WANG, X. YUAN, J. ZHANG , H. J. WANG, Y. M. LI, N. X. FENG, Y. T. WANG, H. JIANG, H. C. ZHANG.....536